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Referat fra bestyrelsesmøde 26. april 2022 
 
Deltagere: Jens Hatting (119)  
 Lars Ross Petersen (125)  
 Jørgen Marqversen (89)  
 Maja Andersen (43) 
 Peter Svenné Schmidt (97) 
 Marit Olesen (95) – suppleant 
 Jan Olesen (51) - suppleant 

Afholdt hos: Maja Andersen 
Referent: Peter Svenné Schmidt 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -- - - - - - - - - - - - - - - 

 

Pkt. 1) Konstituering af bestyrelsen 

Velkommen til vores 2 nye suppleanter Marit og Jan, der begge har sagt ja til at deltage i møderne. Det 
glæder os i forhold til i de kommende år at få flere til at interessere sig for det både hyggelige og nyt-
tige samvær i bestyrelsen.  
Bestyrelsens sammensætning er efter genvalg på seneste generalforsamling uændret og vi konstitue-
rede os igen med Jens som formand, Lars som kasserer, Peter som sekretær/web-redaktør og Maja og 
Jørgen som almindelige medlemmer. 
 

Pkt. 2) Opfølgningspunkter fra seneste bestyrelsesmøde 

Vi gennemgik aftaler fra sidste bestyrelsesmøde. Følgende blev aftalt: 

• Mulig forekomst af giftige bær ved legepladsen undersøges af Lars, der samtidig vil se på lidt 
udtynding af vilde skud i buskadset rundt om legepladsen. 

• To mindre træer på legepladsen er gået helt ud og skal fjernes. Det klarer Peter. 

• En af bænkene i legehuset skal understøttes i den ene side. Det klarer Jens. 

 

Pkt. 3) Opfølgningspunkter fra Generalforsamlingen 

På generalforsamlingen 28. marts lovede vi at udvide den selvtrådte sti mellem nr. 43 og Holme Syd 
hovedstien. Maja vil fjerne græs og få den gravet mere fri. 

Peter følger op på de kommunale myndigheder i forhold til at få renset tilstoppede dræn ved stamve-
jen og til vand der løber under fortovet især ud for nr. 103 og kommer op sammen med sand ved for-
tovets vandlås. 
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Pkt. 4) Beboere 

Der bliver snart ejerskifte i nr. 93. Jørgen vil besøge de nye beboere med en velkomstpjece. 

Peter udleverede liste over kommende runde fødselsdage i foreningen. Her giver foreningen en 
vingave, men vi er nødt til at finde en ny vinleverandør, da den tidligere har stoppet sin forretning.  
Lars vil undersøge mulighederne for en aftale omkring indkøb af vinene. 

 
Pkt. 5) Nyt fra den overordnede grundejerforening 

Vi gennemgik referatet fra seneste møde i den overordnede grundejerforening Holme Syd – herunder 
især den reviderede 5-års plan for området: 

  2022/2023 2023/2024 2024/2025 2025/2026 2026/2027 

Græsslåning af arealerne 21.000 21.000 21.000 21.000 21.000 

Græsslåning af stier 17.000 17.000 17.000 17.000 17.000 

Nyt grus til stierne     25.000     

Reparation/udskiftning af bænke   1.000     1000 

Beskæring/vedligeholdelse af træer 20.000 20.000 20.000 20.000 20.000 

Oprensning af søerne   150.000       

Fredskov vedligeholdelse   15.000       

Biodiversitet   15.000       

Dræning ved søområdet 30.000         

I alt  88.000 239.000 83.000 58.000 59.000 

 
Vi vil fra vores parcelforening gerne støtte mere biodiversitet. 

Peter vil bede formanden Frank fra Holme Syd om at undgå græsklipning på det store areal bag bus-
stoppestedet i den korte tid i juni, hvor arealet står allersmukkest med vilde blomster. 

 
Pkt. 6) De grønne områder 

Som noget nyt fra i år har vi aftalt med gartnerfirmaet, at det skal være helt slut med ukrudtsbekæm-
pelse via sprøjtemidler. I stedet har vi aftalt hyppige opvarmninger af fortove og kanter med såkaldt 
hedvands-anlæg, og vi vil følge effekten af dette nøje. 

Flere i bestyrelsen har syntes, at det tilbud vi havde fået på etablering af blomstereng omkring flag-
stangen på det østlige fællesareal var ganske dyrt. Vi har undersøgt samme ydelse hos andre firmaer 
og har netop accepteret et lignende tilbud, der koster ca. det halve. 

Vores flagstænger er ramt af algebelægninger. Jens og Peter aftalte at lægge dem ned og få dem ren-
set søndag den 22. maj. 
 

Pkt. 7) Fremtidssikring af vores område 

Et af emnerne til det nye bestyrelses-år er hvordan vi kan have godkendte alternativer på plads når 
f.eks. træværk i en carport falder for alderen og nye løsninger ønskes. Her kommer vores nye supple-
ant Jan nyttigt ind, da han er arkitekt og umiddelbart mener at vi helt klart skal bevare områdets stil, 
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men at der indenfor disse rammer alligevel kan skabes andre løsninger der passer fint ind i det bestå-
ende. Vi håber over de nærmeste år at kunne få godkendt forskellige modeller for carporte, tage og 
tagrender mv. både internt på generalforsamlingen samt hos bygningsinspektoratet. 

 

Pkt. 8) Modernisering af vedtægterne 

Et andet emne til i år er en gennemgang af foreningens vedtægter hvor vi på flere punkter vil ajourføre 
det gamle dokument til moderne tider – både sprogligt og indholdsmæssigt. Vi forudser ikke større 
ændringer, men tidens tand giver behov for en genskrivning med henblik på vedtagelse på næste ge-
neralforsamling i marts 2023 

 

Pkt. 9) Planlægning af kommende aktiviteter 

Den nye pavillon, der blev godkendt på seneste generalforsamling, er allerede kommet langt takket 
være en meget flot indsats fra Flemming i nr. 43 hjulpet af Jan i nr. 51 

Vi aftalte, at der skal holdes en lille indvielse af pavillonen fredag den 10. juni kl. 15, hvor vi med 
kaffe/kage, fælles hygge, sommerspil og en pølse på grillen kan markere, at der nu er en lille overdæk-
ket siddeplads hvor beboere kan ses lige ved siden af petanque-banen, som Flemming minsandten 
også har renset – tak for det! 

Peter laver udkast til en invitation for indvielsen. 

 

Pkt. 10) Eventuelt 

Intet under eventuelt 

 

 

 

Godkendelse af dette referat den 1. juni 2022: 

 

 

_________________________ _________________________ 

Jens Hatting   Lars Ross Petersen 

 

 

_________________________ _________________________ 

Maja Andersen  Jørgen Marqversen 

 
 

_________________________ 

Peter Svenné Schmidt 


